



ဗဟိုခေတ်အခင်းအကျဉ်းချုပ် အစီအစဉ်အရ အစီအစဉ်အရ

ဝက်ဘ်ဆိုက် 01/05/2015

လူ့အခွင့်အရေးအဖွဲ့အစည်း မြင်းကွတ်ဒေသတော်လှန်ရေးအဖွဲ့အစည်း၊ ဗဟိုခေတ်အခင်းအကျဉ်းချုပ် အစီအစဉ်အရ အစီအစဉ်အရ

လူ့အခွင့်အရေးအဖွဲ့အစည်း မြင်းကွတ်ဒေသတော်လှန်ရေးအဖွဲ့အစည်း လုံးဝိုင်.ဂျင်.ဗဟိုခေတ်အခင်းအကျဉ်းချုပ် အစီအစဉ်အရ အစီအစဉ်အရ

မိတ်ဆက်အစီအစဉ် 30/04/2015 နံနက် ၁၂ နာရီ မှ ၂:၃၀ နာရီ အထိ အစီအစဉ်အရ အစီအစဉ်အရ

အစီအစဉ်အရ အစီအစဉ်အရ အစီအစဉ်အရ အစီအစဉ်အရ အစီအစဉ်အရ အစီအစဉ်အရ အစီအစဉ်အရ

ဂူခင်းမိုင်းလှိုင်းတေခေဂေါင်လှိုင်းသခင် ဗတ်းခပ်ဂေးခိုခင်းလတ်းပာင်ရှုပ်.ထုပ်းကုပ်,ကုတ်းရှင်းဂူလှ်း ကခင် ဖွင်းတီခင်း(တီခင်းဖွင်း) ခေင်းတု,ခူ. (ပု,တီ,သိုဝ်ခိုက်,) ဂူခင်ရှင်ဂေးခပ်;ရှမ်းလွမ်းသေ ရှမ်းဂခင် ကွက်,ခေးပိုခင်ဖေဝ်,ဂေါင်လှိုင်းဂူခင်းမိုင်းဂူခင်ရှင် တုတ်းယွခင်းရှ်းဂိုတ်းပိတ်းခင်းဂခင်ဖေဝ်မိုင်းတူခင် (ကွခင် တာင်းတု; ဖေဝ်တု;သင်း) ခိုဝ်ခေမ;ခေမ်.ခင်း။ ဂူခင်းမိုင်းပိုတ်,ခေတောင်းမံ;လှိုက်,ဂပ်း လွင်းဂူခင်းမိုင်း ခေပ်.ရှပ်ရှင်လေး; ခိုဝ်းဂိုက်းပိုခင်း ဂိုက်းမိုင်း လိမ်ခိုဝ်းတိုခင်းသဖေ,ဝ လှိုင်းခေ.တေမူလှ်.ခွဲဝတ်းတီး ယွခင်.ဖေဝ်လှိုင်။ လှိုင်ခေခေ.လွင်းတုတ်းလှိုင် ဂိုတ်းယိုဝ်း ဂေးပံ,မခင်းဂိုမ်းသေ တိုက်.မီးပာင်တိုက်းဂိုတ်, ခိုခင်း; ငလ;ပံ,မီးခေးရှပ်.ရှင်း တာင်းဂခင်မိုင်းသင် ခေယဝ်။

ဝိုင်းဂူခင်ရှင်ခေ.တေလံ;ထုက်,/လုးတမ်,ခေမ်.လုပ်,ထုမ်းပိတ်းယို,လှိုင်လင်ယွခင်.ဖေဝ်မိုင်းတူခင်ခေခေ. ယူ, သင်တိုက်.သိုဝ်,ရှိုတ်းသင်း;ဖေဝ်။ ခိုဝ်းဂိုက်းပိုခင်းခင်းပိုခေ.တီးရှိုင်းခမ်း ကခင်မီးဝခင်းဂူခင်း 100 ပံသေယူ,သင်းလွမ်းသပ်,ခေမ်. သံပာင် လှိုင်းခေခေ.ဂေးတက်းတေလှမ်လိက်း ယူ,တု;ခေမ်.တင်းပိုက်း ဂူလှ်းပံ,ဂေး ဂူခင်ခိုဝ်ခေမ;ခေမ်.ပာင်ခေပ်.ရှပ်ပာက်,/ရှင် ကခင်တင်,ပခင်လှိုင်;ဝိုင်းတု; ဝိုင်းဂူခင်ရှင် (ယွခေ. မီးဂူခင်ရှင်ဂူခင် ခင်းခေမ;ခေမ်.ပာင်) ခေခေခေ.ဂေး တေထုမ်းလှမ်ခွဲပုး။

ခင်းပိုခေ.တီးရှိုင်းခမ်းခေ. လိမ်ပိုင်းမခင်းမီးရှပ်ဂူခင်း 15,000 ပံဂူလှ်းဂေးယွခေ.ဂမ်းခေမ်လံ;ကွခင်ဂခင် ခေပံ;ဖေခေသိုက်းသိုဝ်ခပ်;ခင်းလှိုင်;ထံးဖွင်း သိုက်းမခင်းရှင်;သိုက်း လှိုင်.လံးရှက်းရှံ.သေလှိုင်;ရှေး ခံ.ပံ;ဖွင်းပိ 1996-1998 ပိုဝ်;တု,ခေမ်;မူလှ်.လုမ်းယိပ်းခွင်းဂခင်,လုက်.ခေခေ. ဂူခင်းမိုင်းရှိုင်းခမ်းဂေး လုးပုးလွမ်း လွင်းကခင်သိုက်းမခင်း; လှိုင်.လံးရှက်းရှံ.သေ တိုက်းလှိုင်;ရှေးခံ.ပံ;ဂူခင်းမိုင်းတံးပွတ်းဂခင် 300,000 ပံခေခေ.ယဝ်။

မိုက်;လှိုင်ပူခေ.မေးဝခင်းထိ 06/04/2015 ခေခေ.ဂေးလုမ်း SMEC ခေ.လတ်းပာင်ရှုပ်.ထုပ်းဂူခင်းမိုင်း ခင်းမိုင်းတူခင်သေ ဂူခင်းမိုင်းတူခင်လေးလံ;လံ;တီးရှမ်းဂခင်ကီခင်းရှိုင်းမွက်; 150 ဂု,ခေဂေါင်လှိုင်း သခင် ဗတ်း ဖေဝ်မိုင်းတူခင် ခိုဝ်ခေမ;ခေမ်.ခင်းယဝ်.ပွက်;ခေခေ.။

သင်တု;ဖေဝ်မိုင်းတူခင်(ကွခင်တာင်းတု;ဖေဝ်တု;သင်း)ခိုဝ်ခေမ;ခေမ်.ခင်းပိခင်သင်း;ရှိုတ်းဂု,ယဝ်.ထုပ်;လှိုင် တေပိခင်ဖေဝ်ကခင်ယို,သုတ်းခင်းဂူခင်လှိုင်,လခင်း ဝခင်းကွက်, ကေးသုး။ တေကိတ်,ကွက်,ရှိုင်းဖွံးဖွံး 7000 မေးဂေးဝတ်း။ ခင်းရှိုင်းဖွံးတင်းမူတ်း ခေခေ.တေသုင်,ကွက်,ခံပခင်မိုင်းထံးလေး;မိုင်းခေ, တု,ရှပ် ပာက်,လှိုင် 90 %။

ခင်းဂခင်ဖေဝ်ယို,လှိုင်ခေ.ခွမ်းပခေခေခွက်;မိုင်း ခင်းမိုင်းလှိုင်;ပိခေ လုမ်းခေ, China Three Gorges Corporation, China Southern Power Grid, Sinohydro, လုမ်းထံး the Electricity Generating Authority of Thailand, and ငလ;လုမ်းမခင်း; the International Group of Entrepreneurs Co. (Myanmar) ခပ်ရှမ်းဂခင်လှိုင်;တိုခင်း။

သင်ခွ်;ရှပ်.ရှပ်ယို;ထိုင်းခပ်;တုလှ်းပိပ်းသံး www.shanhumanrights.org